
INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Lublin, 07.05.2024 r. 

Pan dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem: 

Przewodniczącego 

Rady Miasta Lublin 

jedna z głównych arterii naszego miasta ul. Józefa Sowińskiego łącząca Czechów z LSM 

i dalej z Czubami znajduje się w bardzo złym stanie technicznym. Nawierzchnia tej ulicy jest 

nierówna i dziurawa co może wpływać na bezpieczeństwo jazdy i potencjalnie doprowadzić 

do uszkodzeń przejeżdżających przez nią samochodów. 

W związku z powyższym zwracam się z następującym pytaniem do Pana Prezydenta: 

• Czy władze miasta planują przebudowę ul. Józefa Sowińskiego, bądź przeprowadzenie

na niej prac utrzymaniowych, które poprawią bezpieczeństwo jazdy i zwiększą komfort

kierowców, którzy przez tą ulicę przejeżdżają?
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